



# Dagsorden og Referat

**Emne:** Bestyrelsesmøde i august 2021

**Mødeleder:** Peter

**Referent:** Peter

**Dato:** Onsdag d. 18.08 2021

**Tid:** kl. 20.00 – 22.00

**Sted:** Lindegården, Volderslev Bygade 6 C

**Til stede:** Peter, Jesper, Anders og Bo.

**Afbud fra:** Flemming og Berit.

**Dagsorden:**

1. Godkendelse af referat fra sidste møde
2. Information fra formanden
  - a. OK og trafiksituationen
  - b. OK og stier og vandløb i skoven
3. Information fra kasseren
  - a. Bank
  - b. Medlemmer
4. Volderslev Skov
5. Fælles arrangementer
6. Nye projekter i 2021
7. Hjertestarter
8. Generalforsamling 2021
9. Evt.
10. Næste møde

| Dagsordenspunkt: | Konklusion:   | Ansvarlig:             | Deadline: |
|------------------|---|------------------------|-----------|
| <b>1</b>         | - Referatet godkendt enstemmigt.  | Hele bestyrelsen       |           |
| <b>2.a</b>       | - Peter har fået OK til at genopsætte 60 km/t tavle op i Nord enden af Ribbjergvej.   | Peter                  | Næste BM  |
| <b>2.b</b>       | - Peter har meldt manglende STOP skilt i krydset på Volderslevvej/Dahlsvej til OK. 😊<br>- Intet nyt 😊   |                        |           |
| <b>3.a</b>       | - Driftskonto: 4.007 kr.<br>- Projektkonto: 421 kr.<br>- Nordea tager nu 1.000 kr. pr. år i gebyr <ul style="list-style-type: none"> <li>o Sparekassen Faaborg tager vist stadig kun 600 kr. i årlig gebyr. Muligheden undersøges.</li> </ul>   | Bo<br><br>Bo           |           |
| <b>3.b</b>       | - Peter har ydet et udlæg på 11.959 kr. som et lån til bylauget indtil projektmidler udbetales.<br>- Antal medlemmer: 17 stk. <ul style="list-style-type: none"> <li>o Vi udsender nyhedsbrev og laver en flyer som husstandsomdeles</li> </ul> | Bo<br>Anders/<br>Peter |           |



|    |   |   |         |
|----|---|---|---------|
|    | <ul style="list-style-type: none"> <li>▪ Anders laver udkast</li> <li>○ Peters mobil oprettes som MobilePay betalingsmulighed. (nr. 24876151)</li> </ul>  |   |         |
| 4. | <ul style="list-style-type: none"> <li>- Skovudvalget er oprettet m. Anders som kontaktperson. <ul style="list-style-type: none"> <li>○ Skovudvalget løser opgaver som fx tilsyn med skoven og udstyr, klipning af græs, vedligehold af udstyr, affaldsindsamling, brændesankning m.m.</li> <li>○ Datoer til arbejdsdage i 2021 hvor vi alle mødes og arbejder i skoven: <ul style="list-style-type: none"> <li>▪ Fredag d. 1. oktober kl. 16-18 (stævnemødet)</li> </ul> </li> </ul> </li> <li>- Græsset på stjerne skal slås hver 14. dag med bylaugets egen plæneklipper. <ul style="list-style-type: none"> <li>○ I FB afstemning mangler vi at få besat uge 34+36+38+40+44</li> <li>○ Bo og Anders klipper i uge 33</li> </ul> </li> <li>- Vi har købt 2 stk. P-forbudt skilte til kæden <ul style="list-style-type: none"> <li>○ Bo finder ringe til at hænge dem op</li> </ul> </li> <li>- Peter står for at mellemfinansierer, indtil vi kan få udbetalt de sidste 30.000 kr. fra Friluftsrådet.</li> </ul> | Bo/Anders/<br>Flemming  |         |
| 5. | <p>Fællesarrangementer:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Nye forslag til 2021: <ul style="list-style-type: none"> <li>○ Sommerfest lørdag d. 28. august <ul style="list-style-type: none"> <li>○ Jesper lægger have og garage til</li> <li>○ Kaffen kl 15 og havetraktor ringridning</li> <li>○ Grill kl. 18</li> <li>○ Peter laver invitation</li> </ul> </li> <li>○ Fortælleaften om Volderslev – hvem kan fortælle Byens historie efter Folmer Hansen? <ul style="list-style-type: none"> <li>○ Jesper spørger Jørgen</li> </ul> </li> <li>○ Orientering og gennemgang med kommunen om vådområde/Lindved Å? (udsat til 2022, når projektet er klart)</li> <li>○ Førstehjælp + hjertestarter</li> </ul> </li> </ul>   | Hele bestyrelsen<br><br>Alle/ Jesper<br><br>Jesper<br><br>Peter<br><br>Bo | Løbende |
| 6. | <ul style="list-style-type: none"> <li>- Projekter i 2021 forslag: <ul style="list-style-type: none"> <li>○ Bystævnet, forskønnelse (løg) <ul style="list-style-type: none"> <li>▪ Vi undersøger m. Odense kommune</li> </ul> </li> <li>○ Legende børn skilte er etableret</li> <li>○ Blomsterstriber langs vejene</li> </ul> </li> </ul>   | Hele bestyrelsen<br><br>Bo/Anders<br>Jesper                               |         |



|            |  |                                |  |
|------------|--|--------------------------------|--|
|            | <ul style="list-style-type: none"> <li>▪ Jesper har lavet en flot blomsterstribe v. Ribjergvej</li> <li>▪ Kan ideen breddes ud til flere lodsejere langs vejene i 2022?</li> <li>○ Grus/græs "fortov" langs bygaden. <ul style="list-style-type: none"> <li>▪ Vi undersøger m. Odense Kommune</li> </ul> </li> <li>○ Bygge fuglekasser til skoven</li> </ul>   | Peter                          |  |
| <b>7.</b>  | <ul style="list-style-type: none"> <li>- Forhold omkring drift og driftsøkonomi samt vedligehold af hjertestarter <ul style="list-style-type: none"> <li>○ Forbrug ca. 60 KW/år svarende til 180 kr./år. Betales pr. 31.12 til Berit.</li> </ul> </li> </ul>   | Bo                             |  |
| <b>8.</b>  | <ul style="list-style-type: none"> <li>- Generalforsamling afholdes jf. vedtægterne. <ul style="list-style-type: none"> <li>○ D. 22. sept. (kl. 19.30-21.30)</li> <li>○ Følgende er på valg i år: <ul style="list-style-type: none"> <li>▪ Peter (modtager genvalg), Jukke (Supp. modtager genvalg?), Revisor: Keld (modtager genvalg?)</li> </ul> </li> <li>○ Jesper spørger OK om de vil fortælle om vådområdet efter generalforsamlingen.</li> </ul> </li> </ul>  | Hele bestyrelsen<br><br>Jesper |  |
| <b>9.</b>  | <ul style="list-style-type: none"> <li>- Vi vil samarbejde med Niels Langkilde, Bramstrup Gods og andre om, at få etableret rekreative stier til Bramstrup Skov og til Højby skovene.</li> <li>- Bo oplyste, at Linus Lohmann har søgt Vejdirektoratet om etablering af lysregulering i krydset Dahlsvej/Volderslevvej <ul style="list-style-type: none"> <li>○ Vi vil støtte op om den sag.</li> <li>○ Peter kontakter Linus Lohmann.</li> </ul> </li> <li>- Enkelte beboere deltog i Teams møde om Skovrejsning ved Lindved-Højby-Volderslev med OK og NST d. 23.03. Naturstyrelsen har købt 12 ha til projektet op mod jernbanen i Lindved. Se mere her: <a href="https://naturstyrelsen.dk/naturbeskyttelse/naturprojekter/skovrejsning-ved-hoejby-og-lindved/">https://naturstyrelsen.dk/naturbeskyttelse/naturprojekter/skovrejsning-ved-hoejby-og-lindved/</a></li> </ul> | Hele bestyrelsen               |  |
| <b>10.</b> | - Dato for næste møde: 22 sept. kl. 18.30  | Bestyrelsen                    |  |